
INTERPELACJA

Radnej Edyty owczarek

z dnia 18.10.2019 r.

Na wniosek mieszkadc6w, zwracam siq z pro6bq o umieszczenie koszy ulicznych na Smieci

wzdlu2 ul. Gwiaidzistej przy chodnikach. Obecnie wiqkszo6i koszy zostalo zdemontowanych lub

zniszczonych, a w ich miejsce nie ustawiono nowych. Zwiqkszenie ilo6ci koszy ulicznych na pewno

przyczyni siq do zwiqkszenia estetyzacji miasta, a Smieci nie bqdq lEdowai na trawnikach.
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